

COFFEE HONG KONG Lucky Draw

COFFEE HONG KONG 大抽獎

Trade Promotion Competition Licence No.: 59830

推廣生意的競賽牌照號碼: 59830

Terms & Conditions

條款及細則

1. This campaign is organised by COFFEE HONG KONG (the "Organiser"), and the Promotion period is from April 18, 2025 to April 21, 2025 (the "Promotion Period"). 是次活動由 COFFEE HONG KONG ("主辦單位") 主辦, 活動日期為2025年4月18日至4月21日(「推廣期」)。

2. During the Promotion Period, participants who purchase the 1-Day Admission Ticket/ 1-Day Chill Pass/ 2-Day Chill Pass or 4-Day Chill Pass of the event: "COFFEE HONG KONG" will be eligible to register for the lucky draw. Participants are required to fill in the form onsite on or before 21 April 2025 to register for the lucky draw.

於推廣期內, 推廣期內購買COFFEE HONG KONG入場門票 / 1日"CHILL"通行證 / 2日"CHILL"通行證 / 4日"CHILL"通行證), 並於2025年4月21日或之前於會場成功登記個人資料, 即可報名參加抽獎活動。

3. Participants are required to fill in the designated Google Form on 18-21 April 2025 to register for the lucky draw, late application will not be accepted. Each participant's registration email address and phone number can only be used to register for the event once.

參加者需填妥指定表單登記抽獎, 登記時間為2025年4月18日至4月21日, 逾期無效。每個參加者的登記電郵地址及電話號碼只可登記參加活動一次。

4. The lucky draw will be held on 28 April 2025 and winners would be drawn randomly from the list of eligible participants. The prize is as follow:

抽獎將於2025年4月28日進行, 主辦單位將於合資格參加者名單中以隨機方式抽出得獎者。獎品內容如下:

Prize:

獎品:

| | | | |
|---|--|------------|-----------------------------------|
| 1 | A set of 2 Hong Kong to Tokyo Economy Class Round Trip Air Tickets 香港至東京經濟艙來回機票2張 | 1set 1份 | Value: HK\$5,540 價值: HK\$5,540 |
|---|--|------------|-----------------------------------|

5. Winner will be notified by the organiser through SMS text message on or before 8 May 2025. If the winner fails to collect the prize by the deadline specified in the SMS, his/her eligibility will be cancelled without prior notice and the prize will be forfeited. COFFEE HONG KONG also reserves the right to require the winner to present his/her Hong Kong Identity Card/ passport or travel document) upon pickup for verification purpose.

得獎者將於2025年5月8日或之前收到主辦單位發出的得獎短訊通知。如得獎者未能於短訊內所訂明的日期前領取獎品，其得獎資格將被取消，恕不作另行通知，獎品亦將被收回。主辦單位並保留要求得獎者於領獎時出示香港身份證/ 護照或旅遊證件作驗證得獎資格的權利。

6. Participants should ensure that the information provided is correct, including the full English name as shown on the Hong Kong Identity Card/ Passport or Travel Document. Once the registration is completed, all information cannot be changed. 參加者須確保所提供的資料均為正確無誤(包括香港身份證/護照或旅遊證件)上所顯示的英文全名)。一旦完成登記，所有資料無法更改。

7. The Winner will be announced on the Organiser's website and Instagram page on May 6, 2025, and will be published in The Standard and Sing Tao Daily on May 6, 2025.

得獎結果將於2025年5月6日在COFFEE HONG KONG網站及Instagram專頁公佈，並於同日在星島日報及英文虎報刊登。

8. Eligible winner must redeem the prizes in person. Redemption by authorising other persons on behalf of the winners will not be accepted. Eligible winner shall collect the prize redemption letter at COFFEE HONG KONG Prize Redemption Centre (Address: 12A., 423-425 Hennessy Road, Wan Chai). When collecting the prize, winner must produce their original and valid Hong Kong identity card (or passport/ travel document) for verification purposes, and sign a confirmation letter for prize collection and record purposes.

獎品只限得獎者親身領取，恕不接受任何授權方式代領。得獎者須在COFFEE HONG KONG禮品換領中心(地址：香港灣仔軒尼詩道423-425號嘉年華商業大廈12A室)領取兌換信。領獎時，得獎者必須出示有效香港身份證(或旅遊護照)正本作核對，及簽署確認信以作領獎及記錄用途。

9. The use of the prize is subject to different terms and conditions. Please refer to and comply with the terms and conditions for each prize. Prize is not exchangeable for cash or other products. No change will be given whether in cash or in other form. 獎品之使用受相關條款及細則約束，詳請參閱及遵守其條款及細則。所有獎品不能用以兌換現金或其他商品。得獎者不會獲現金或其他形式找贖。

10. COFFEE HONG KONG is not the manufacturer/supplier of the Prize for this Lucky Draw. Accordingly, COFFEE HONG KONG makes no representations or warranties with respect to such gifts, including but not limited to their quality. Except

for liability that cannot be limited or excluded by law, COFFEE HONG KONG shall not be liable for any matters arising out of or in connection with such gifts.

主辦單位並非本抽獎活動之獎品的製造／供應商。故此，主辦單位不對該等禮品（包括但不限於其品質）作任何陳述或保證。除根據法律不能限制或排除的責任外，主辦單位概不對該等禮品所引起或與其相關的事宜承擔任何責任。

11. Photos in the promotional materials are for reference only.

活動宣傳品上刊登之圖片只供參考。

12. By participating in this campaign, participants are deemed to have agreed to be bound by these terms and conditions. The Organiser reserves the right to disqualify any winner if he or she violates any of these terms and conditions or obtains any prize by any illegal or improper means.

任何參加者參加是次活動，即表示其本人已經同意並接受有關此活動之條款及細則約束。若參加者違反任何條款及細則或以任何非法或不當手段而獲得任何獎品，主辦單位有權取消得獎者的領獎資格。

13. The Organiser will only use the personal data collected from participants for the purposes of this campaign (including campaign management and administration, notification, prize collection, announcement of winners, etc.) and the information will be kept strictly confidential. By participating in this lucky draw, participants are deemed to have understood and agreed to COFFEE HONG KONG's Privacy Policy and acknowledged that their personal data may be transferred to third party partners / service providers for the purposes of this campaign (including prize awarding, and for verifying eligibility to participate and win). Unless otherwise agreed, the personal data of the participants will not be used for any other purpose (including but not limited to direct marketing purposes) and will be destroyed within one month after the relevant purpose is completed.

主辦單位只會將從參加者收集的個人資料用於本活動的目的（包括活動行政及管理、通知、領獎、公佈得獎名單等用途），且資料將絕對保密。參加者參加此抽獎活動，則表示參加者已明白及同意主辦單位的私隱政策，且確認其個人資料可能會因本活動的目的（包括獎品頒發及為核實得獎及/或參加資格）而被轉移至第三方合作夥伴/服務提供者。除非參加者另行同意，否則其個人資料不會被用於任何其他目的（包括但不限於直接促銷用途），並且在完成相關目的後一個月內被銷毀。

14. In the event of inconsistency between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the Chinese version shall prevail.

本條款及細則的中英文版本如有任何差異，一概以中文版本為準。

15. COFFEE HONG KONG reserves the right of final decision in case of any dispute.

如有任何爭議，COFFEE HONG KONG保留最終決定權。